
Tak takto?!

Aké sú výhľady na najbližšie mesiace v rámci vývoja odbytových cien agropotravinárskych komodít?
V diskusnej relácii o tom hovoril predseda SPPK Emil Macho. 

 


